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Při pozorování situace ve společnosti mi to připadá, že vlády zešílely. Lidé
jsou nuceni k omezením, které nemá v minulosti obdoby, jsou drancovány 
státní rozpočty. A přitom výsledek je přesně obrácený.

Dokážete si představit, že by při epidemii chřipky chodili lidé 
manifestovat? Každý v době epidemie chodí do práce a nakupuje si to 
nejnutnější. Ale přesto mají obchody otevřeno a nikde se lidé nehromadí.

Můžete dojít k závěru, že tady jde asi o něco jiného a že vlády jsou buď 
vydírány a nebo tu špinavou hru hrají s vidinou, že si také něco nakradou z
rozpočtů svých zemí.

Můžete také dojít k závěru, že všechny zákonné postupy selhaly, soudy 
jsou buď paralyzované nebo zkorumpované a nebo jenom úmyslně 
pomalé, a je třeba hledat řešení někde jinde. 

Slovním spojením někde jinde myslím ve vnitřních rovinách vědomí. A 
tímto způsobem je možné ovlivnit vnější svět daleko více než na 
demonstraci proti vládě. Pokud je vláda schopná, tak lidi zmlátí a ještě 
pokutuje bez zjevné změny.

Rád bych také upozornil na možná rizika a sklouznutí k černé magii. 
Nepoučený člověk si může myslet, že ve světech ducha a duše si může 
dělat cokoliv stylem – účel světí prostředky. Ale tak to není. Pokusím se 
svůj text psát trochu zjednodušeně a zkušeným mágům se omlouvám za 
nepřesnosti. Stejně tak se omlouvám lidem, kteří o magii mnoho neslyšeli 
a budou šokováni či pobouřeni tím, co píšu. Takový mohou následující text
považovat třeba jako fantastickou povídku.

      Jak to říkal pan Velechovský: „K tomu, aby někomu magie fungovala, 
to nemůže být věřící člověk, to musí být hluboce věřící.“ Tento typ víry je 
trochu odlišný od klasických náboženství.

Dvě průpravná cvičení by mohl udělat každý. A pamatujte na zásadu, že 
nejprve si musí každý zamést před vlastním prahem.



Příprava č.1: Dříve než se vůbec pokusíte o nějakou změnu reality, tak je 
dobré začíst vlastní očistou. To může být ryze individuální. Někomu 
vyhovuje modlitba, někdo raději setrvá v meditaci atd. Pokud čtenář 
ničeho takového není schopen ať si alespoň kolem sebe doma trochu více 
uklidí s přáním, že se tím uklízí i „uvnitř“.

Příprava č.2: První krok, který je třeba zvládnout je odhození „Růžových 
brýlí“. Ten vychází ze sebeobrany pana I.Špičky. Lidská mysl je tak 
koncipována, že si realitu přikrášluje. Třeba při transportu do 
koncentračního tábora si lidé vůbec nebyli schopni připustit, že jim na 
místě půjde o život a bude s nimi zacházeno hůře než se zvířaty.

Zkuste pozorovat nezaujatě dění ve světě a ve společnosti. Zejména se 
zřekněte jakýchkoliv odsudků kohokoliv. Nejlépe tak, že si v meditaci 
promítnete události a přitom kompletně zastavíte příval informací za 
sdělovacích prostředků. Každý již přijal tolik informací, že je třeba nechat 
samovolně informace třídit a přitom je nejlepší udržovat stav bez 
myšlenek. Ono už jenom to, že se příjemně uvolníte v tiché místnosti v 
křesle a vypnete televizi, rádio a budete sám může trochu pomoci. Zenoví 
budhisté vědí, že jen nezúčastněným pozorováním lze změnit realitu. 
Upozorňuji, že jakýkoliv alkohol nebo drogy předem výsledek zmaří.

Lidská mysl bez školení není schopná přijmout drsnou a syrovou realitu, 
že např. Čínská chřipka byla zneužita ke zničení celého drobného 
podnikání, vyvedení státních rezerv, poškození zdravotního systému a ke 



vnucování špatně otestované očkovací látky, která může dotyčného 
poznamenat poškozením zdraví na celý zbytek života. 
Mysl se brání tím proč by to dělali? Odpověď je tvrdá, protože mohou!

Jen poznamenávám, že můžete dojít i k jiným závěrům a vnímání je čistě 
subjektivní.

Už jenom tato dvě přípravná cvičení správně provedená mnoha lidmi by 
udělala daleko více než jakákoliv protivládní demonstrace.

První námět – Tento námět vychází z cvičení modré alfy P. 
Velechovského. Můžete vstoupit do hladiny alfa, představit si pracovnu a 
do této pracovny si zavolat obraz kteréhokoliv člověka. To se dá 
natrénovat za 4 dny meditací a nebo podle knížky Silvova metoda.

Obecně platí zásada, že by jste se daného člověka měli zeptat, jestli se 
zavoláním souhlasí.
V případě politiků, kteří nařizují lidem náhubky proti jejich svobodné vůli 
a nebo rádo by „vědců“ šířících strach souhlas či nesouhlas je možné 
beztrestně ignorovat.

Třeba si zavoláte mentální obraz pana Prymyly, Babiše, Hamáčka a nebo 
potrhlého Flegra a samozřejmě další. Výběru se meze nekladou.

Každopádně tady platí striktní zásada, že nesmíte nikoho z nich soudit
ani slovem ani myšlenkou za jakýkoliv čin! I kdyby Vám říkal, že chce 
celý národ okrást a zotročit. Je vhodné se energetických obrazů dotyčných 
ptát PROČ nás šikanují? Proč se chovají, jak se chovají a říci jim, co se 
Vám na nich nelíbí.

A dále je potřeba jim nabídnout ideu pozitivní fungující vizi zdravotnictví. 
Třeba jak se podařilo zvládnout dříve chřipkové epidemie. Zejména je 
potřeba trochu iniciativy aby Váš návrh byl pozitivní.
Daná osoba buď návrh přijme a pak je vše v pořádku a nebo nepřijme. 
Pokud ho nepřijme, tak na základě zákona změny polarity se energie 
samovolně změní na negativní a začne pracovat proti dotyčnému. Ale vy 
jste mu poslali jen pozitivní energii, takže Vás se to netýká.



A ještě jedno upozornění. Už se mi párkrát stalo, že na místo dotyčného se 
dostavil Satan nebo jiný démon. To by znamenalo, že daný člověk uzavřel 
pakt s temnými silami a doporučuji pokusnou meditaci vzdát. 
Pokud voláte lidi pohodovým způsobem, tak není potřeba se jako první 
obracet k Bohu. Pokud by jste to udělali, tak je to spíše na škodu, protože 
Vás lidé  v takovém stavu vědomí budou špatně snášet. Ale pokud máte co
do činění třeba se Satanem, bez vnitřního spojení s Bohem mu 
pravděpodobně podlehnete. Jak ho znám, tak je velmi milý a usměvavý. 
Můžete si to analogicky představit třeba jako kdyby Vám chtěl darovat šéf 
mafie jen tak milión dolarů. Kdo by to zadarmo nebral, že? Jenže po 
nějaké době po Vás může požadovat protislužbu.
  Je možné přepólovat vnitřní energii a požádat démona aby přivedl svého 
otroka. Ale stejně ani to již k ničemu nevede. A je to považováno za 
neslušné. Dotyčný už stejně svobodnou vůli nemá. A negativní princip je 
legální.
Tohle je opravdu jen výjimka, i když i v politice je teoreticky možné na 
podobný zjev narazit.

Setkal jsem se s jiným zjevem, když dotyčný obraz politika před Vámi leží
na zemi mlátí pěstičkami do země a řve „milost“. To si s takovým také 
moc nepopovídáte, ale zase Vám bude jasné, že takový politik „lže jak 
když Rudé právo za normalizace tiskne“.

A také jsem se setkal s tím, že obraz zavolaného člověka vytrvale řval jako
blázen. Ani s takovým se nedá hovořit. Alespoň pak pochopíte, že nám 
vládnou šílenci a jejich nařízení jsou šílená.

Druhý námět – Pokud vše předchozí nezabere dostatečně a za terorem 
lidstva stojí opravdu velké síly tak zbývá poslední možnost prodiskutovat 
dění na Zemi s anděly karmy tzn. Saturnu.
  Doporučuji začít čtením prací Williama Misteleho, které jsou vysoce 
kvalitní a popisují tuto sféru nejlepším na Zemi veřejně dostupným 
způsobem. Z těch prací pochopíte jak funguje Boží spravedlnost a co je 
možné od ní požadovat.

Text přeložený do češtiny:
http://78.108.103.11/WilliamMistele/articles.cz/2011/saturn.html



  Nikdo z vládců na Zemi, i kdyby měl podplacené všechny soudy světa, si
není před tímto typem andělů jistý. To oni rozhodují o tom, jak dlouho mu 
bude dovoleno škodit druhým lidem.
  V souvislosti s potřebou zastavit koronateror vlád platí jedno pravidlo. 
Přání jednoho člověka, klidně i moje, nepostačuje k tomu aby něco 
takového v takovém rozsahu dělali. Muselo by si něco takového přát více 
lidí.

  Přímé volání těchto andělů nikomu nedoporučuji! František Bardon 
ve své knize Praxe magické evokace varuje, že pro nepřipraveného 
člověka to může skončit smrtí. Na druhé straně pokud je jediným Vaším 
přáním naplnit Boží záměr, tak s nimi táhnete za jeden provaz a oni nemají
žádný důvod Vám jakkoliv ublížit. Jen mám takové podezření, že si čistotu
Vašeho záměru nějak ověří.
  Nejvyšší soudkyně ze 49 soudců Saturnu se v mysli může vykreslit jako 
drobná žena se smutnýma uhrančivýma očima celá v černém. Na krku nosí
výrazný náhrdelník z černých perel. Z její aury můžete vnímat jistou 
vznešenost a touhu po spravedlivé společnosti na Zemi. A nemusí to být 
jen lidská rasa.
  Stěžoval jsem si jí, co se na Zemi děje a ona uznala moji stížnost za 
oprávněnou.

Můžete se k mojí stížnosti připojit. Mělo by to být bezpečné a sama mi 
slíbila, že nebude po nikom požadovat absolutní závazek k Bohu. Nevím 
přesně, jak může někdo moji stížnost „podepsat”. Doporučil bych 
modlitbu obrácenou k Bohu s tím, že si přejete se ke stížnosti přidat a aby 
Vaše stížnost dorazila do sféry Saturnu.

Pokud se kdokoliv z Vás rozhodne jakékoliv z těchto popsaných cvičení 
prosím ať se tím zbytečně nechlubí a cvičí to bez jakékoliv publicity. Čím 
méně o tom bude hovořit, tím to bude účinější.

Nemusíte se mnou souhlasit, ale mě při meditaci vychází, že dlouhodobé 
nošení náhubku nazývaného rouška výslovně škodí zdraví. Škodí to 
zdraví mnoha různými způsoby. Nejen já jsem dospěl k závěru, že náhubek
je ve skutečnosti proti vůli lidí vnucená nízká magie strachu. Nikoho 
nenabádám aby nedodržoval vládní nařízení, spíše naopak, nesmysly 
vynucené násilím musíme dodržovat, jednotlivec se sám neubrání proti 



zvůli. Ale každého, kdo nás k něčemu takovému proti svobodné vůli nutí, 
je možné hnát ke zodpovědnosti a ta může být pro navrhovatele neúnosná.
   Už jsem také někde viděl, že na masku lze něco napsat nebo nakreslit. 
Takový nápis musí být jasný krátký a průrazný třeba mě napadá „Vládu 
zvu před Boží soud!“ a nebo jemněji „Zastavte šikanu lidí“. Navrhované 
postuláty typu „Czexit“ mnoho nepomohou, ale teoreticky je to lepší než 
nic. Rozpad EU už je stejně nevratný.

Pokud na tomto světě vznikne totální diktatura a vy budete odcházet na 
onen svět či tam budete vykopnuti třeba vraždou, tak si rozhodně 
nestěžujte, že jste nevěděli, co máte dělat.

A ještě jedna věc, pokud by se podařilo na světě nainstalovat totální 
diktaturu, po které tak touží stínová vláda, tak tím by byl narušen Boží 
plán. A oni se z té diktatury dlouho radovat nebudou. Pak zasáhnou soudci 
Saturnu sami a takovou civilizaci jednoduše zničí. K tomu už v minulosti 
několikrát došlo. Naposledy k velkému zhroucení civilizace došlo v 
dobách Atlantidy. Existuje takové přísloví, že pokud chce Bůh někoho 
potrestat, tak ho nejdříve připraví o rozum. Vůdci doslova zešílí a pak se 
říše procpaná kamerami, čipy a držená silovými složkami zhroutí jako 
domeček z karet. Zhroucení může to být doprovázeno občanskou válkou, 
drancujícími gangy a hladomory. A navíc smrtícími epidemiemi chorob, 
které naše současné zdravotnictví dávno zvládlo léčit. Žít v takové době by
se doufám nikomu nechtělo. Ti co nám vládnou, nás na podobnou 
společnost již připravují třeba filmem Šílený Max.

Buď se podaří teror vlád zastavit a nebo nás všechny čeká propad do 
středověku a desetiletí extrémního utrpení.



Neumím odhadnout jakou reakci můj text způsobí. Může způsobit celou 
paletu od výsměchu přes odsudek až po poctivý pokus o alespoň jediné 
cvičení. Jsem ochoten poradit, pokud by se někdo dostal do problému s 
popsanými cvičeními. Já také všechno nevím, na slušně formulovanou 
otázku se pokusím najít odpověď. Pokud někdo vyhulí jointa a pak mu z 
toho jebne, tak s tím nechci mít nic společného.

PS: Nechtějte po mě abych se pro Vás na cokoliv ptal nějaké 
transempirické entity, nemám to povolené. Cvičte Zlatou mysl nebo 
Silvovu metodu nebo Modrou alfu nebo Bránu k opravdovému zasvěcení a
pak si jí zavolejte sami. Pokud si to budete opravdu přát, tak za vámi třeba 
přijde ve snu.


